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Abstract (en)
The device (10) has a releasing unit (12) for releasing an emergency call. A remote control unit (14) is arranged for operating and/or controlling a
remote infrastructure device (30) independent of the release of the emergency call. The remote control unit exhibits a sensor (16) for measuring
parameters, where the infrastructure device is identifiable based on the parameters. The sensor exhibits a camera, a brightness sensor, an
acceleration sensor/movement sensor, a position detection device, a pressure sensor, a magnetometer and/or a microphone.

Abstract (de)
Um eine mobile Notrufvorrichtung (10) mit einer Auslöseeinrichtung (12) zum Auslösen eines Notrufs zu schaffen, an welche sich hilfsbedürftige
Personen in einer Notsituation leichter erinnern können, weist die Notrufvorrichtung (10) eine Fernbedienungseinrichtung (14) zum Bedienen und/
oder Steuern mindestens einer entfernten Infrastrukturvorrichtung (30) unabhängig von dem Auslösen des Notrufs auf.
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